
Protokół Nr 25/09 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i  Współpracy   

z Zagranic ą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 24.04.2009 roku. 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z przebiegu wykonania budŜetu województwa za 
2008 rok. 

2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej 
Województwa Świętokrzyskiego w 2008 roku. 

3. Zapoznanie się z Informacją o zasadach, terminowości i sposobie 
przekazywania dopłat przewoźnikom, z którymi Samorząd Województwa 
zawarł umowy określające zakres i szczegółowe zasady przekazywania 
przewoźnikowi dopłat do ulgowych przejazdów osób uprawnionych. 

4. Podsumowanie efektywności i skutków wdraŜania przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Świętokrzyskiego, jako Beneficjenta Końcowego (Instytucję 
WdraŜającą) Działania 2.5 „Promocja przedsiębiorczości” w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004-2006. 

5. Informacja nt. stanu realizacji Kontraktu dla Województwa Świętokrzyskiego 
2007-2008. 

6. Podsumowanie przebiegu X edycji Konkursu Świętokrzyska Nagroda Jakości. 

7. Informacja na temat aktualizacji Programu Inwestycji Samorządu 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007-2013. 

8. Przyjęcie informacji nt. Realizacji działań współfinansowanych z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki dla 
których Wojewódzki Urząd Pracy pełni funkcję Instytucji Pośredniczącej 2 
stopnia. 

9. Sprawy róŜne. 

(projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu XXVI sesji Sejmiku) 

Ad. 1. 
Zaopiniowanie sprawozdania z przebiegu wykonania budŜetu województwa za 2008 
rok. 
 
Punkt ten został rozpatrzony wspólnie przez Komisj ę Strategii Rozwoju, 
Promocji i Współpracy z Zagranic ą oraz Komisj ę Samorządu Terytorialnego. 
 
Maria Fidzi ńska-Dziurzy ńska – Skarbnik Województwa  zreferowała 
Sprawozdanie z wykonania budŜetu, przeprowadziła prezentację multimedialną. 
 



W dyskusji uczestniczyli: Józef śurek, Janusz Koza, Wiesław Woszczyna, 
Mieczysław Gębski. Radnym nie podobają się rozbieŜności w planowaniu i 
wykonaniu, zgadza się, Ŝe wychodzą na plus, ale róŜnice są bardzo duŜe. Poza tym 
Lotnisko Kielce juŜ trzy lata jest wpisywane w budŜet i wciąŜ nic nie jest robione.  
Chcieli teŜ dowiedzieć się, na co będzie zagospodarowana nadwyŜka budŜetowa. 
 
Maria Fidzi ńska-Dziurzy ńska – Skarbnik Województwa  powiedziała, Ŝe nie ma 
większego wpływu na rozbieŜności, poniewaŜ zdarza się, Ŝe ktoś zgłasza wniosek  
o duŜo większe dofinansowanie, niŜ jest w stanie rzeczywiście zrealizować. 
NadwyŜka nie jest konkretnie zadysponowana – w pierwszej kolejności zostanie 
przeznaczona na udział własny w działaniach unijnych, poza tym wypełni się nią 
niedobory (np. podwyŜki dla nauczycieli). 
 
Sprawozdanie z przebiegu wykonania budŜetu województwa za 2008 rok zostało 
zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie przez obydwie Komisje. (zał. 3) 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie Sprawozdania z działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej 
Województwa Świętokrzyskiego w 2008 roku. (zał. 4) 

 
Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, E dukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki, Prezes ROT  zreferował załączony materiał; przeprowadził prezentację 
multimedialną. ROT działa pręŜnie, rozwija się i osiąga nowe sukcesy. 
 
Nie było głosów w dyskusji, informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 3. 
Zapoznanie się z Informacją o zasadach, terminowości i sposobie przekazywania 
dopłat przewoźnikom, z którymi Samorząd Województwa zawarł umowy określające 
zakres i szczegółowe zasady przekazywania przewoźnikowi dopłat do ulgowych 
przejazdów osób uprawnionych. (zał. 5) 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastru ktury  zreferował załączony 
materiał. Poinformował, Ŝe dopłaty otrzymują tylko ci przewoźnicy, którzy maja 
podpisane umowy, poza tym muszą fiskalizować przewozy, wykazywać ilość 
sprzedanych biletów. Po sprawdzeniu otrzymują refundację.  
 
Radni wyrazili swoje niezadowolenie z jakości prowadzonych przez przewoźników 
usług. Poprosili o częstsze kontrole.  
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 4. 
Do tego punktu został przeniesiony punkt 8 porządku: 
Przyjęcie informacji nt. Realizacji działań współfinansowanych z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki dla 
których Wojewódzki Urząd Pracy pełni funkcję Instytucji Pośredniczącej 2 stopnia. 
(zał. 10) 

 



Arkadiusz Piecyk – Zast ępca Dyrektora Wojewódzkiego Pracy w Kielcach  
zreferował załączony materiał. 

W dyskusji uczestniczyli radni: Janusz Koza, Grigor Szaginian, Barbara Duda. Chcieli 
wiedzieć, czy w działaniu 6.2 są jeszcze środki. Na co zostaną zagospodarowane 
dodatkowe środki. Zwrócili uwagę, Ŝe nie ma dobrej informacji na temat moŜliwości 
pozyskiwania środków w „terenie”. 

Arkadiusz Piecyk – Zast ępca Dyrektora Wojewódzkiego Pracy w Kielcach 
poinformował, Ŝe dodatkowe środki będą przeznaczone na zadania konkursowe. Co 
do działania 6.2 – pozostało 900 tysięcy zł, wystąpili o dodatkowe. Chętni kilkakrotnie 
przekroczyli dostępne środki, dlatego juŜ dawno WUP zgłosił do Ministerstwa, 
Zarządu Województwa i do Instytucji Pośredniczącej zapotrzebowanie. Mają 
nadzieję, Ŝe coś jeszcze dostaną, poniewaŜ inne województwa wykorzystują o wiele 
mniej środków, niŜ my. Nasze województwo jest w czołówce wykorzystujących, juŜ 
sięgnęliśmy po drugą transzę. Co do informacji – kaŜdy starosta reguluje swój 
wewnętrzny rynek, więc wiele zaleŜy od niego. 

Ad.  

5. Informacja nt. stanu realizacji Kontraktu dla Województwa Świętokrzyskiego 
2007-2008. (zał. 7) 

6. Podsumowanie przebiegu X edycji Konkursu Świętokrzyska Nagroda Jakości. 
(zał. 8) 

7. Informacja na temat aktualizacji Programu Inwestycji Samorządu Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2007-2013. (zał. 9) 

 

PowyŜsze tematy zreferowała zgodnie z załączonym materiałem Aleksandra 
Makowska – Kierownik Oddziału Programowania Strategicznego i Analiz 
Departamentu Polityki Regionalnej. Nie było głosów w dyskusji, informacja została 
przyjęta do akceptującej wiadomości. 

 

Ad. 8. 

Podsumowanie efektywności i skutków wdraŜania przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Świętokrzyskiego, jako Beneficjenta Końcowego (Instytucję 
WdraŜającą) Działania 2.5 „Promocja przedsiębiorczości” w ramach Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004-2006. (zał. 6) 

 

Marek Szczepanik – Dyrektor Departamentu Funduszy S trukturalnych  
zreferował załączony materiał, podkreślił, Ŝe raport jest bardzo szczegółowy. 

Nie było głosów w dyskusji, informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 14.15. 

Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 

Przewodniczący Komisji  
 
 

  Jarosław Przygodzki  


